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Vi vil gerne henlede jeres opmærksomhed på skolernes mulighed for at løfte og udfordre alle elever. Jeres 
ambitioner på skoleområdet er flotte, men derfor er vi også skuffede over at det ikke har ført til reelle in-
vesteringer i skolernes mulighed for at lykkes med opgaven.  
Nedlukningsperioden i foråret i forbindelse med Covid-19 betød at næsten alle elever kom på væsenligt 
mindre hold end de ellers var vandt til. Det afstedkom for mange elever og lærere en markant højere triv-
sel og oplevelse af mening. Vi er med på at kommunen ikke bare kan sænke klassekvotienten radikalt, men 
vi må heller ikke glemme at antallet af lærere og elever i undervisningen betyder noget for kvaliteten.  
Alle elever har behov for at blive set, hørt og udfordret. Herfra kan der trækkes en direkte linje mod deres 
senere mulighed for at klare sig godt videre i livet.  
 
Hvis vi har lært noget i 2020, så er det rengøringens betydning for at forebygge sygdomme -  ikke kun 
Corona, men også mange andre infektioner og vira. 
Vi tror, at en lille investering i bedre rengøring på skoler og institutioner ville kunne give et stort afkast i 
øget trivsel, mindre sygefravær blandt børn og personale samt ville lette presset på kommunens småbørns-
familier med syge børn på hjemmefronten. Ikke alene i Corona-tider, men også i mere almindelige perio-
der. Derfor er vi bekymrede over at der ikke er sat ekstra beløb af til øget rengøring. 
 
 


